
Президенту Украины
В.А. Зеленскому

Уважаемый Владимир Александрович !
 
От имени Руководства Гражданского международного Комитета Интеллектуального и
Духовного Единения и Почетного Председателя ГМК И&ДЕ, д-ра  Эрнесто Гарсия
(Сарагоса, Испания) искренне желаем Вам успехов в Вашей нелегкой, но очень
необходимой Европе и Миру, работе по государственному строительству в Украине.
У Вас очень напряженный рабочий график, который не оставляет время на
малозначительные вопросы. Но если найдётся час для досуга, то надеемся, что Вас
заинтересует исследовательский материал по многоходовой интриге с картиной Архипа
Ивановича Куинджи «Украинская ночь» (1876 -1886)/на хуторе Католик/, которая
продолжается уже третье столетие (также как и с Кирхой в Одессе…) Это же надо так
ненавидеть казачество и «запад» !! (а фактически всех кого не удалось ещё подчинить).

С искренним уважением и самыми теплыми пожеланиями,

 
 

Александр Валерьевич Васильев, председатель ГМК И&ДЕ, д.э.н.



Dear Vladimir Alexandrovich!

 
On behalf of the Leadership of the Citizens' International Committee for Intellectual and

Spiritual Unity and Honorary Chairman of the CMC I&DE, Dr. Ernesto Garcia (Zaragoza,
Spain), we sincerely wish you success in your difficult, but very necessary for Europe and the

World, work on state building in Ukraine.
You have a very busy work schedule that leaves no time for minor issues. But if there is an hour

for leisure, then we hope that you will be interested in the research material on the multi-way
intrigue with the painting by Arkhip Ivanovich Kuindzhi "Ukrainian Night" (1876 -1886) / on

the Katolik farm /, which has been going on for the third century (as well as with Kirkha in

Odessa...) It's necessary to hate the Cossacks and the "West" so much!! (and in fact everyone
who has not yet been subdued).

With sincere respect and warmest wishes,

 
 

Alexander V. Vasiliev, Chairman of the MMC I&DE, Doctor of Economics


